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Abstract (en)
[origin: WO8402224A1] The secondary winding (15) and the coal body (14) which carries it are designed as chambers; the radial expansion (height)
of each chamber winding (29) decreases as the chamber potential increases according to the geometrical series law, so that the insulation interval
(30, 31) between the secondary winding (15) and the areas of the ignition coal, which induce a lower potential, increases as the chamber potential
increases. This enables to reduce the volume and the weigth of the ignition coal for an identical electric power.

Abstract (fr)
L'enroulement secondaire (15) et le corps de bobine (14) qui le porte sont manufacturés en forme de chambres; l'expansion (hauteur) radiale
de chaque enroulement de chambre (29) décroît au fur et à mesure qu'augmente le potentiel de chambre selon la loi des séries géométriques,
de façon que l'intervalle d'isolation (30, 31) entre l'enroulement secondaire (15) et les zones de la bobine d'allumage, qui induisent un potentiel
inférieur, grandisse au fur et à mesure de l'accroissement du potentiel de chambre. Cela permet de réduire le volume et le poids de la bobine
d'allumage pour une puissance électrique similaire.
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